
Zápis 
z 95. zasedání předsednictva GA AV konaného dne 20. října 2009 

 
Přítomni: dr. J. Gabriel, prof. Š. Schwabik, prof. K. Štulík, Ing. L. Horníček, 

A. Černá 
Omluvena: doc. L. Petráňová 
 
1) Předseda RVVI Ing. Fischer odpověděl na žádost GA AV týkající se problematiky 

financování projektů, jejichž doba řešení bude v důsledku přerušení končit až po 
roce ukončení příslušné aktivity. RVVI navrhuje uplatnit vyčíslený objem 
prostředků při přípravě rozpočtu v návrhu střednědobého výhledu na rok 2012. 

2) Sekretariát GA AV předložil PGA seznamy současných členů OR s uvedením 
roku ukončení členství v OR. Vzhledem k poměrně vysokému počtu členů 
v jednotlivých OR a k postupnému snižování počtu projektů v následujících letech 
projednalo PGA možnost, že by se v roce 2010 volby do oborových rad nekonaly. 
PGA navrhne úpravy Statutu Grantové agentury AV ČR a Jednacího a volebního 
řádu Grantové agentury AV ČR a předloží je Akademické radě AV ČR ke 
schválení. 

3) PGA rozhodlo, že hodnocení průběžných a závěrečných zpráv projektů bude 
v roce 2010 probíhat, stejně jako v letošním roce, odděleně. Hodnocení 
průběžných zpráv v období 25.01.2010 – 18.02.2010, hodnocení závěrečných 
zpráv 01.03.2010 – 31.03.2010. Na podrobnější posouzení závěrečných zpráv, 
případně vyžádání doplňujících informací tak budou mít OR více času. 

4) A. Černá informovala PGA o výsledcích kontrol použití účelové podpory na řešení 
grantových projektů na UJEP v Ústí nad Labem, BFÚ, ÚFM a následné kontrole 
čerpání dotace v MÚA. PGA vzalo výsledky kontrol na vědomí. 

5) PGA projednalo a schválilo předložené žádosti řešitelů projektů o změny ve 
složení řešitelských týmů a přesuny finančních prostředků. 

6) Další zasedání PGA se bude konat v úterý 24. listopadu 2009 ve 14 hodin. 
 
 
 
 
 
Zapsala: A. Černá   Schválil: J. Gabriel 

 


